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Abstract (en)
An entry step for rail vehicles has at least one step which can be moved outwards in the region of the entry. In order to be able to adapt the entry to
different heights of platforms or passenger waiting areas and/or to different distances from the platform or from the passenger waiting area, at least
three steps (1, 2, 3) are provided, at least the lowest step (1) of which is constructed so as to be capable of moving out and the top step (3) of which
is constructed so as to be capable of moving out and of being retracted. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Einstieg für Schienenfahrzeuge weist wenigstens eine herausbewegbare Trittstufe im Einstiegsbereich auf. Um den Einstieg an verschieden
hohe Bahnsteige bzw. Fahrgastwarteflächen und/oder unterschiedliche Abstände zum Bahnsteig bzw. zur Fahrgastwartefläche anpassen zu können,
sind wenigstens drei Trittstufen (1, 2, 3) vorgesehen, von denen wenigstens die unterste Trittstufe (1) ausfahrbar und die oberste Trittstufe (3)
ausfahrbar und einziehbar ausgebildet sind. <IMAGE>
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